

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 7-13/11/19

Prayer items 2nd week of Nov

1. The nation: pray that the political leaders will have the courage, the strength and the wisdom to implement law and regulations that will benefit all peoples regardless of races, religions and political ideas. The utmost importance is to create jobs and opportunities for all the people of different races so that it will create racial harmony and unity in the country.
2. Church: May the church be a house of prayer. Pray that the church will be strategic in their activities and programmes so that she will be a blessing to the community by reaching out and caring for the community, especially the hungry, the lonely, the sick and those in prison.
3. Personal life: pray that God will give the Christians the strength and grace to be diligent in studying His Word, to live out His Word, to live holy lives which please Him and to bear His light in wherever He has placed us. Pray that the Christians will continue to be the light and salt of the world.
4. Christmas: as the Christmas season is coming, pray that the leaders of the churches will take this joyous and happy opportunity to prepare meaningful events to demonstrate the meaning of Christmas. Pray that Christian brothers and sisters will be bold and courageous in sharing the Good News with others. May God move their hearts and willing to accept Jesus as their personal Lord and Saviour.

卫理公会以萨迦守望者 7-13/11/19

十一月第二个星期的祷告事项

1. 国家：祷告政治领导人具有勇气、力量和智慧执行法律，以至能惠及各种族、宗教和政治政策。此外，也为所有不同种族的人创造就业机会，以便创造种族和谐及团结的国家。
2. 教会：愿教会成为祷告之地。祷告教会有战略性的进行活动和计划，以至成为社区的祝福，关心社区，特别是饥饿者，孤独者，病痛者甚至是监狱的朋友。
3. 个人生活：求上帝赐给基督徒恩典和力量，使他们努力的研读上帝的话，活出上帝的话，过圣洁的生活以取悦神，并在祂差派我们的任何地方为祂发光。祷告基督徒将继续成为世界的光和盐。
4. 圣诞节：圣诞节即将来临，祷告教会领袖们运用这欢乐和快乐的机会，准备有意义的活动，展示圣诞节的意义。祷告基督徒能大胆和勇敢地与他人分享好消息。愿神触动他们的心，愿意接受耶稣作为他们的个人的救主。

Isakhar Pengawal Methodist 7-13/11/19

Doa minggu kedua November

1. Negara: Berdoa agar pemimpin politik mempunyai keberanian, kekuatan dan kebijaksanaan untuk melaksanakan hukuman dan undang-undang yang akan memberi manfaat kepada semua rakyat jelata tanpa mengira kaum, agama dan idea politik. Yang paling penting ialah menghasilkan lebih banyak peluang pekerjaan untuk semua bangsa yang berlainan supaya boleh meningkatkan keharmonian dan perpaduan di negara ini.

2. Gereja: Semoga Gereja boleh menjadi rumah doa. Berdoa agar Gereja akan melaksanakan aturcara yang berkesan agar boleh menjadi keberkatan kepada masyarakat dan komuniti, terutamanya bagi orang yang lapar, orang yang berada dalam kesepian, orang yang sakit dan orang yang berada di penjara.

3. Kehidupan Peribadi: Berdoa agar Allah akan memberi kekuatan dan rahmat kepada orang Kristian untuk rajin membaca Firman-Nya, dan mengaplikasikan Firman-Nya dalam kehidupan seharian seperti Dia meletakkan kita dalam dunia ini untuk menjadi cahaya kepada duniawi. Berdoalah agar orang Kristian akan terus menjadi cahaya dan garam bumi.

4. Krismas: Musim Krismas semakin mendekati, berdoa agar para pemimpin Gereja akan mengambil kesempatan yang sukacita ini untuk menyediakan aktiviti yang bermakna supaya mampu memaparkan erti Krismas yang persis. Berdoalah agar saudara-saudari Kristian berani berkongsi berita baik dengan orang lain. Semoga Allah menyediakan hati mereka untuk menerima Yesus Kristus sebagai Tuhan dan Penyelamat mereka.